



Lion's Newsletter March of 2017

Dear Parents,

This will be our schedule for March. We will be learning five new books and the vocabulary words are a bit challenging. We will be working hard still. I will continue helping them with their phonics, pronunciation and also helping them to build up more vocabulary words as well.

Best regards,

Teacher John

Reading

For our reading class, we will be reading 5 new books. The vocabulary words in these books are a little bit of challenging. But after learning these books, they will grow a lot of vocabulary words.

March 1st -5th - "Tae Kwon Do"

March 6th – March 10th - "Chicks!"

March 13th– March 17th - "I love snow"

March 20th– March 24th - "I lost my tooth"

March 27th– March 31st "I am lost"

Core Material

This book will cover the phonics of letters Hh, Ee, Ff, and Rr. This unit will also teach the kids the words "my," "are," "he," and "with". There will be one nonfiction and two fiction stories.

March 1st -5th - "Unit 6" – Weather for all Seasons: Words to Know: is, little

March 6th – March 10th - "Unit 6!" – What's the weather: Words to Know: she, was

March 13th– March 17th - "Unit 6" – Stormy weather: Review words: my, are, he, was, is, little, she, with

March 20th– March 24th - "Unit 6" - Review

March 27th– March 31st "Unit 7" – The Animal Kingdom: Words to Know: for, have

Math

For MPM class we will be recognizing the shapes of numbers. Such as 6, 7, 8, 9, 10 and also counting up from 1 to 10. Also we will be learning about how to recognize from top to bottom.

March 1st -5th - "B1:P15~18 Recognizing the shapes of 6,7, and 8 through some objects"

March 6th – March 10th - "B2:P01~5 Differentiating shapes and colors and finding the missing parts"

March 13th– March 17th - "B2:P06~10 Recognizing the shapes of 9 and 10 through some objects and counting up from 1 to 10"

March 20th– March 24th - "B2:P11~14 Recognizing the shapes of 9 and 10 through some objects and counting up from 1 to 10."

March 27th– March 31st "B2:P15~18 Learning about top/ bottom and inside positions"

Physical Education

This will be our PE schedule for March. We will be playing different sports. The kids will have a lot of fun!

March 1st -5th - "Marathon training"

March 6th – March 10th - "Balance beam"

March 13th– March 17th - "Basketball"

March 20th– March 24th - "Tricycle race"

March 27th– March 31st "Gladiator sticks"

Songs and Movement

This will be our morning songs in March. These songs will help the kids put sentences together and also we will learn many new vocabulary words.

March 1st -5th - "The ants go marching"

March 6th – March 10th - "Jack and Jill"

March 13th– March 17th - "Jack and Jill"

March 20th– March 24th - "The little light of mine"

March 27th– March 31st "The little light of mine"

Gross Motor Skills

We will be reviewing and practicing the letters T to X this time. Kids will know how to write the alphabet.

March 1st -5th - "Letter T"

March 6th – March 10th - "Letter U"

March 13th– March 17th - "Letter V"

March 20th– March 24th - "Letter W"

March 27th– March 31st "Letter X"

Library/Storybook

We will be continuing with our reading time on Fridays and letting the kids choose a book from our library.

Very best regards,

Teacher John



Lion's Newsletter March of 2017

親愛的家長您好：

這是我們 3 月的課表。我們將學習五本新書，詞彙單詞更具有挑戰性。我們會努力學習。我們將努力幫助孩子的語音及自然發音，也幫助他們建立更多的詞彙單詞。

獻上最好的祝福，

Teacher John

閱讀

對於我們的閱讀課程，我們將閱讀 5 本新書。這些書中的詞彙單詞有點具有挑戰性。但是在學習這些書之後，他們會學到很多詞彙。

3 月 1 日- 3 月 5 日 – Tae Kwon Do

3 月 6 日 - 3 月 10 日 - Chicks

3 月 13 日 - 3 月 17 日 – I Love Snow

3 月 20 日 - 3 月 24 日 – I Lost My Tooth

3 月 27 日 - 3 月 31 日 – I Am Lost

主教材

這本書將覆蓋字母 Hh, Ee, Ff 和 Rr 的語音。這個單位也會教孩子們“我的”，“是”，“他”和“與”。將有一個非小說和兩個小說故事。

3 月 1 日 - 3 月 5 日 - “單元 6” – Weather for all seasons: 字彙：is, little

3 月 6 日 - 3 月 10 日 - “單元 6”！ - What's the weather: 字彙：she, was

3 月 13 日 - 3 月 17 日 - “單元 6” – Stormy weather: 複習：my, are, he, was, is, little, she, with

3 月 20 日 - 3 月 24 日 - “單元 6” - 複習

3 月 27 日 - 3 月 31 日 - “單元 7” – The Animal Kingdom: 字彙：for, have

數學

對於 MPM 類，我們將識別數字的形狀。如 6,7,8,9,10 也從 1 到 10 的數字。我們也將學習如何分辨從

上到下識別。

3月1日-3月5日 - B1：P15~18 通過某些物體識別 6,7 和 8 的形狀

3月6日 -3月10日 - B2：P01~5 區分形狀和顏色，找到缺失的部分

3月13日 -3月17日 - B2：P06~10 通過一些對象識別 9 和 10 的形狀，從 1 到 10 向上計數

3月20日 -3月24日 - B2：P11~14 通過一些物體識別 9 和 10 的形狀，從 1 到 10 向上計數

3月27日 -3月31日 - B2：P15~18 了解頂部/底部和內部位置

體能課

這將是我們 3 月的 PE 計劃。我們會玩不同的運動。孩子們會有很多的樂趣！

3月1日-3月5日 -“馬拉松訓練”

3月6日 -3月10日 -“平衡木”

3月13日 -3月17日 -“籃球”

3月20日 -3月24日 -“三輪車比賽”

3月27日 -3月31日 -“Gladiator Sticks”

歌曲律動

這將是我們 3 月份的早晨歌曲。這些歌曲將幫助孩子們把句子放在一起，我們還將學習許多新的詞彙單詞。

3月1日-3月5日 -“The ants go marching”

3月6日 -3月10日 -“Jack and Jill”

3月13日 -3月17日 -“Jack and Jill”

3月20日 -3月24日 -“The little light of mine”

3月27日 -3月31日 -“The little light of mine”

大肌肉技能

我們將在這次審查和練習字母 T 到 X。孩子們會知道如何寫字母表。

3月1日 -3月5日 -“字母 T”

3月6日 -3月10日 -“字母 U”

3月13日 -3月17日 -“字母 V”

3月20日 -3月24日 -“字母 W”

3月27日 -3月31日 -“字母 X”

圖書館/ 故事書

我們將在星期五繼續我們的閱讀時間，讓孩子們從我們的圖書館選擇一本書。

最好的問候，

Teacher John